
Van: Commissie DEF <cie.def@tweedekamer.nl>  
Verzonden: donderdag 21 november 2019 11:38 
Aan: GC-Commissie-def 
Onderwerp: EMAILPROCEDURE - verzoek om AO Vastgoed Defensie te verplaatsen naar 12 
december 2019 van 10.30-13.30 uur 
 
Geachte (plv.) leden van de vaste commissie voor Defensie, 
 
Vanochtend heeft het lid Diks verzocht het op 26 november geplande AO Vastgoed Defensie te 
verplaatsen naar de week daarna. Dit blijkt om agenda-technische redenen van de staatssecretaris 
van Defensie niet mogelijk te zijn. Wel kan het AO Vastgoed Defensie worden gepland op  
12 december 2019 van 10.30-13.30 uur. Indien u hiermee instemt, moet de op die datum vanaf 
10.30 geplande procedurevergadering van uw commissie worden verzet. Voorgesteld wordt om deze 
dan te vervroegen naar 09.45-10.30 uur. 
 
Ik verzoek u mij uiterlijk vrijdag 22 november 2019 om 12:00 uur te laten weten of u kunt 
instemmen met deze voorstellen.  
Spoedig daarna zal ik u informeren over de uitkomst van de emailprocedure*. 
 
Vriendelijke groet, Frank Mittendorff 
 
*Toelichting 
De e-mailprocedure is geregeld in artikel 36, vierde lid, van het Reglement van Orde, luidende:  
Indien een voorstel eenvoudig en spoedeisend van aard is, kunnen de leden van de commissie langs 
schriftelijke weg over dat voorstel besluiten. De voorzitter van de commissie beslist of een voorstel eenvoudig 
en spoedeisend van aard is. Het besluit, bedoeld in de eerste volzin, wordt genomen als ware de Kamer in 
voltallige samenstelling bijeen en zou zij stemmen als bedoeld in artikel 69, derde lid. 
Dit betekent dat in een e-mailprocedure een voorstel is aangenomen indien het door een absolute 
Kamermeerderheid wordt gesteund. 

 
Van: Diks, I.  
Verzonden: donderdag 21 november 2019 10:10 
Aan: GC-Commissie-def 
Onderwerp: Verzoek 
 
Geachte collega’s,   
 
Nu duidelijk is dat volgende week dinsdagmiddag de BuHa-OS begrotingsbehandeling zal 
plaatsvinden, is voor mij ook helder dat die bespreking enorm botst met het terzelfder tijd geplande 
AO Vastgoed Defensie. Een AO waaraan ik veel waarde hecht en graag wil kunnen bijwonen. 
 
Ik zou jullie daarom willen vragen of jullie willen overwegen dit AO een week uit te stellen en in week 
49 te houden. 
Graag lees ik jullie reactie. 
 
Met groet, 
 
Isabelle Diks, MA 
Tweede Kamerlid GroenLinks  
 
Woordvoerder Defensie | Buitenlandse Handel | Ontwikkelingssamenwerking  
Voorzitter commissie Economische Zaken en Klimaat 


